
Schriftelijke vragen aan het college van Burgemeester en 
Wethouders ex art. 37 van het RvO 

Woonplekken en zorg voor mensen met Dementie.

Begin december kreeg De Werkgroep een mail van een inwoonster dat haar man op plaats nr. 15 van 
de wachtlijst staat voor huisvesting in een kleinschalige woonvoorziening voor dementerenden in 
Beek en Donk. Ze maakt zich zorgen dat plaatsing nog lang gaat duren en begrijpelijk wil ze graag dat 
haar man in Beek en Donk kan blijven wonen. Ze maakt zich zorgen of ze zelf de zorg thuis vol kan 
blijven houden.

Tegelijkertijd horen we over personeelstekorten in de zorg die de noodzakelijke uitbreiding van het 
aantal kleinschalige woonvormen tegenhouden. Ook hoorden we in december dat er slechts een 
beperkt aantal crisisplaatsen in het land voorhanden waren.

Wij beseffen dat de zorg in verzorgingshuizen niet onder de verantwoordelijkheid van de gemeente 
valt en dat de overbruggingszorg uit de Wet Langdurige Zorg wordt gefinancierd.

Omdat wij het belangrijk vinden dat mensen zoveel mogelijk in de eigen kern kunnen blijven wonen, 
en wij ook uit eigen ervaring weten dat de zorg voor dementerenden erg belastend kan zijn voor de 
mantelzorger, roept dit bij ons de volgende vragen op:

• Hoeveel beschutte woonvormen voor dementerenden hebben we in Laarbeek?

• Hoelang zijn de wachtlijsten voor die woonvormen?

• Hoelang duurt het gemiddeld (in maanden) tot uiteindelijke plaatsing, dus wat betekent de 15e 
plaats op een wachtlijst?

• Is dit aantal beschutte woonvormen voldoende, met het oog op de toenemende vergrijzing en 
diagnostiek m.b.t. dementie?

• Is het personeelstekort ook aan de orde in onze regio, met name Laarbeek?

• Is het aantal crisisplaatsen toereikend in de regio of zijn hier al problemen over bekend?

Tot slot: Is het college bereid, als inwoners problemen signaleren, hierover het gesprek aan te gaan 
met de in de regio aanwezige zorgaanbieders, om deze problemen zoveel mogelijk opgelost te 
krijgen? Dit ook omdat de vergrijzing alleen nog maar gaat toenemen en daarmee de problematiek in 
onze ogen groter wordt. 

Laarbeek, 7 februari 2019

Raadsfractie De Werkgroep 


